
ОСНОВНА ШКОЛА „КРАЉ ПЕТАР ПРВИ“- 5. СЕДНИЦА САВЕТА РОДИТЕЉА 
 

 ЗАПИСНИК 

 
 5. редовна седнице Савета родитеља одржана у понедељак, 07. априла 2025. 
године у просторијама школе (ул. Краља Петра 7), са почетком у 18:03 часова 
 
Седницу је отворила председница Савета родитеља, Јелена Танасијевић, која је 
констатовала да је присутно 24 члана Савета и 2 заменика, директор, педагог, психолог 
и 7 наставника те да постоји кворум за пуноважно одлучивање. Након тога је 
верификован мандат новом члану Савета, Стефану Бузуровићу (V/3). 
 
Председница је у наставку истакла молбу да се седнице не снимају без изричите 
сагласности свих присутних, што су чланови Савета прихватили. 
 
Уследило је усвајање записника са претходне седнице, који је једногласно усвојен, као 
и усвајање предложеног дневног реда. 

 

ДНЕВНИ РЕД 
 
 1. Извештај о успеху и владању ученика на крају првог полугодишта школске 
2024/25. године 
 
Педагог школе Bесна Радоњић је, позивајући се на већ подељен писани извештај, 
кратко представила најважније податке: 

● Након прекида обуставе наставе, ученици су добили прилику да поправе оцене 
пред закључивање. 

● Умањен је број ученика са недовољним оценама у односу на претходну годину.  
● Озбиљан проблем представља велики број неоправданих изостанака, нарочито 

у вишим разредима.  
● Забележен је двоструко већи број укора одељенских старешина у односу на 

прошлу школску годину. 
 

2. Реализација плана надокнаде часова 
 

Учитељ Данило Милићев нагласио је да се водило рачуна о томе да деца не буду 
преоптерећена. Наставницима је омогућено да креирају приступ прилагођен 
ученицима, фокусирајући се на суштину градива. Посебно је похваљен интегративни 
приступ, оријентисан ка исходима, који је и Министарство просвете препознало као 
добру праксу. 



Наставница Душица Стевановић дала је конкретне примере повезивања предмета 
(нпр. техника са хемијом, физиком), истичући бројне могућности интеграције. 

У боравку се реализује утврђивање градива, како би се проверило разумевање 
пређеног градива код ученика. 

Министарство просвете подржава и онлајн наставу и пројектне задатке, што је јасно 
дефинисано у акту од 2. априла 2025. године. Иако правилник из 2020. више није 
важећи, због свог обима и идеја из периода пандемије, и даље се користи као 
смерница у планирању наставе уз актуелни правилник из 2021. 

Радне суботе 
Одлуком тима за кризне ситуације, радна субота 12. априла за млађе разреде се 
одлаже из безбедносних разлога. За старије разреде разматра се онлајн форма, о 
чему ће родитеље благовремено информисати одељенске старешине. Иначе по плану 
је укупно 2 званичне радне суботе, а о свим изменама плана надоканде бићемо 
благоврмено обавештени. 

Измењени су термини за пробни завршни испит: 

● Математика: 25. април 
 

● Српски језик  и изборни предмет ће се одржати 26. априла  

Претчаси и радне суботе не подразумевају ново градиво и ово је договорено на нивоу 
актива. Школа ће имати разумевања уколико ученици изостану због припрема, 
приватних часова или спортских активности. Такође школа ће водити рачуна да 
припремна настава за завршни испит буде посећена и да њен значај увиде сви 
матуранти. 

 
 4. Безбедност ученика 

(Разматрано пре тачке 3, јер се теме садржински преклапају) 
 
Представници школе обавестили су Савет да је обезбеђење унапређено увођењем 
дежурстава по два наставника по спрату у другом објекту. Колектив је истакао да се 
осећа сигурније откако је ангажовано професионално обезбеђење. 

Школски тим за кризне ситуације прати друштвена дешавања и на основу тога доноси 
одлуке о раду школе. Родитељи ће о свим променама бити благовремено обавештени, 
али ће свако од њих самостално доносити одлуку у вези присуства свог детета у 
школи. 

Међу ученицима није било инцидената, али је примећен губитак рутине и радних 
навика, што се кроз педагошке активности покушава поправити. 

Безбедност на путу од куће до школе и назад остаје сива зона, јер школа формално не 
одговара за тај део, али разуме забринутост родитељи. 



Предочено нам је да школски полицајац није присутан од јануара. Иако је школа 19. 
марта упутила допис МУП-у и Министарству просвете и обавестила их да школа 
излази из блокаде и да се очекује велики број деце “у и око школе”, одговор је стигао 
тек 2. априла.  

У међувремену, полицијске патроле обилазе школу у интервалу од 07:00 до 15:00 
часова, али без да школа зна када тачно. 

Психолог школе, Мила Милановић, подсетила је да је и даље на снази званична 
одлука Министарства просвете да је прво полугодиште прекинуто из безбедносних 
разлога. 

Деца нису преплашена, али изостаје системска подршка наставницима. Они су више 
пута током седнице изразили осећај несигурности, посебно када су пре неки дан у 
близини школе угледали „беле шаторе“. 

Током дискусије о безбедности, реч је затражио господин Немања Јездимировић, који 
је присуствовао седници као подршка представнику из одељења IV/2. На молбу 
записничара, представио се именом и презименом. 

Установљено је да није најављен, није имао статус заменика члана Савета, нити је 
лице које је позвао Савет. У складу са Пословником о раду Савета родитеља, реч му 
није дата. 

У том тренутку, oко 18:46 часова,  седницу напушта Маја Стокић (II/2) услед, како је 
изјавила на изласку, битнијих послова. 

 
Срђан Ераковић (VI/2) наставља о теми безбедности и истиче да је код њих у одељењу 
преоћено извесним родитељима те да се ни родитељи не осећају безбедно. 

Неда Пасуљевић из (I/3) истиче да су родитељи забринути због извесног грађевинског 
“момента” где у учионици, у углу таванице, вире жице. Били су алпинисти и то је 
санирано. И ту је увиђено одсуство подршке надлежних институција. 

Госпођа Невена Врачар (I/1) се вратила не тему давања речи напознатом човеку и 
истакла је да се због његовог присуства осећа изузетно небезбедно. Господин 
Јездимировић је изјавио да ће напустити седницу уколико ће се тиме присутни осећати 
сигурније, што је и учинио у 18:58 часова. 

Након тога, председница Савета прочитала је Члан 4. Пословника, где се наводи да су 
седнице јавне, али да друга лица могу присуствовати само уз сагласност Савета 
родитеља. 

Ту је Даница Јовановић (IV/2) питала да ли је икада прећено колективу? На то се 
директор надовезао и истакао пар догађаја. 
Истакао је да није било пријатно долазити у школу, а да на згради стоје графити који су 
настали у истој оној ноћи када су и поједине београдске школе освануле са сликама 
“средњег прста”.  Такође била је ситуцаија да је непозната особа, у црној дуксерици са 
капуљачом на глави ушла у први објекат тражећи домара и са питањима: 



“Је л’ ради школа?” ”Када почињете?” “Где је домар?” “Доћи ћу сутра ујутру у 9 часова 
да проверим” Шта год да је тај човек хтео, предомислио се, али након тог дана је 
донешена одлука да се други објекат на користи из безбедносних разлога. Обавештена 
је полиција. 

Такође из IV/2 je постављено питање, да ли ће се продужавати школска година?  

Према информацијама из Министраства све се одвија тако, да се школска година 
заврши према школском календару који се није мењао, одговорио је директор школе. 

 
 3. Обезбеђење ученика 
 

На претходној седници Савет је формирао комисију која је спровела анализу тржишта. 
Изабрана је фирма „G4S“ као ново обезбеђење. Чланови комисије и колектив школе  
су подестили да се нису водили најјефтинијом понудом, већ професионалним 
критеријумима. 

Цена услуге на годишњем нивоу биће оквирно 3500 динара по ученику, са кварталним 
уплатама (око 900 динара). Плаћање ће бити обавезно за све, осим за социјално 
угрожене породице, за треће дете и за самохране родитеље. 

Са родитељског динара, а на иницијативу Савета родитеља, је већ финансирана 
уградња антипаник врата у другом објекту, у вредности од 487.784,00 динара. Ова 
уградња је успешно спроведена.  

 
5. Одлука Наставничког већа о излетима, настави у природи и екскурзијама 

 
На седници Наставничког већа од 18. марта 2025. године донета је једногласна одлука 
да се због безбедносних и моралних разлога ове школске године не реализују настава 
у природи, излети и рекреативна настава. 

Ученицима који су прошле године освојили награде (награде за прва три места на 
окружним и републичким такмичењима) преноси се право на бесплатан излет за 
следећу годину, осим за ученике осмог разреда- освајачаима награда на дефинисним 
нивоима такмичења, којима ће бити финансирано матурско вече. 

Педагог Весна Радоњић ће послати Савету родитеља листу награђених ученика. 

 

 

 

 



 
6. Избор Комисије за организацију матурске вечери 

Према узору на прошлогодишњу праксу, уз подршку школе, родитељи матураната ће 
чинити комисију за текућу школску годину: Гордана Росић, Александра Цибулић, 
Снежана Стаматовић и Александар Грунауер. Тим ће сарађивати са школом и 
наставити са добром праксом. 

 
7. Иницијатива за опозив заменика председника Савета родитеља 

 
Иницијативу је поднео Дејан Мраковић (III/2), који је изнео да је госпођа Маја Стокић, у 
функцији заменице председнице, наступала без овлашћења и знања Савета и 
председнице Савета и самостално комуницирала са директором, прослеђујући након 
тога нетачне информације члановима Савета. Присупило се гласању у одсуству гђе 
Стокић. 

Гласало је 23 присутних са правом гласа/ (2 заменика нису гласала, јер немају право 
гласа): 

● За опозив: 21 
● Против: 1 
● Уздржаних: 1 

 
Након тога, председница Савета предложила је Невену Врачар (I/1) за нову заменицу 
председнице. Јавно гласање донело је једногласну подршку- 23 гласа ЗА. 

 

 8. Текућа питања 
 
14. априла у 18 часова одржаће се предавање психолога Ане Мирковић: „Како се 
носити са стресом у ванредним друштвеним околностима“. Биће формирана онлине 
пријава за родитеље и наставнике. 
 
Сви присутни наставници на седници- Данило Милићев, Катарина Бранковић, Снежана 
Филиповић, Јелена Јевтић, Јованка Трипковић, Зона Бришчак, Душица Стевановић, 
захвалили су родитељима на досадашњој сарадњи и пуном разумевању. 

Иницијатива да се и даље ради на оплемењивању простора и дворишта другог објекта 
је и даље на снази- да свима буде лепо. 
 
 Седница је завршена у 19:50 часова. 

 
 Записничар: Невена Врачар 
 Председница Савета родитеља: Јелена Танасијевић 


